
CDA (Dick Voskamp)  

Onderwerp: A50 
In de pers lezen wij dat er afspraken zijn gemaakt tussen provincie en rijk over verbeteringen in de 
infrastructuur. Over de A50 ( Bankhoef-Paalgraven) lezen wij dat er onderzoek naar kleinschalige 
inframaatregelen zal plaatsvinden om de verkeersdoorstroming te verbeteren.  
Het CDA zou graag in meer detail willen weten wat we mogen verwachten op korte termijn om de 
aansluiting A50, A59 en de weg van de toekomst te verbeteren. Als de regio Oss, m.n. ook 
industrieterrein Heesch West zich wil positioneren als plaats voor grootschalige logistiek, zal de 

verbinding van het industrieterrein met het spoor, de haven en het wegennet richting Oost 
drastisch moeten verbeteren. Dit vraagt om acties en niet alleen om onderzoek.  
 
Vraag: 
Kan de wethouder ons geruststellen?  

 


